

## 條款及細則

1. 優惠不得與其他折扣或推廣優惠一同使用(包括但不限於演藝人員商品折扣優惠)。
2. 凡參與公主夢想成真造型;
  - (a) 城堡系列，可獲港幣\$100 電子商品禮券一張(「禮券」)
  - (b) 皇室系列，可獲港幣\$150 電子商品禮券一張(「禮券」)
3. 禮券可於派發當天使用一次，及於香港迪士尼樂園度假區(「度假區」)內的之商品店的運作時段內使用，未有於優惠券上所列明的有效期內使用之禮券將作廢。
4. 禮券不適用於購買、照片、攝影服務、周大福珠寶、LinaBell 單品、合作品牌商品(包括 GODIVA 商品、樂高®商品、FUJIFILM 商品、Starbucks®商品)、非迪士尼產品/便利品(例如藥物)、影音產品、奇妙禮品包、魔法化妝廳內之消費、網上商品及本公司不時指定的產品。
5. 禮券不得退換或作現金使用，及不得與其他折扣或推廣優惠一同使用。
6. 禮券不得轉移，退換或作現金使用，任何購物金額低於商品禮券面值將不設找贖。
7. 本公司擁有對此等條款及細則最終之解釋權。
8. 如有任何爭議，本公司保留就爭議及與此優惠有關任何問題之最終決定權。
9. 本公司有權隨時修訂此等條款及細則，或終止或暫停此項優惠而不作事先通知。
10. 以上條款及細則以英文及中文編寫，中英文本如有歧異或矛盾，概以英文本為準。

## Terms and Conditions

1. Offer may not be used in conjunction with any other discount or promotional offer (including, without limitation, Cast Merchandise Discount).
2. Enjoy the princess transformation experience;
  - (a) Castle Package and receive HK\$100 merchandise E-Voucher ("Voucher").
  - (b) Royal Package and receive HK\$150 merchandise E-Voucher.
3. Voucher is for on date one-time use only. Voucher may be used during the operating hours of any Merchandise stores in Hong Kong Disneyland Resort ("Resort"). Unused Voucher after this validity period stated on the Voucher will be void.
4. Voucher is not applicable to the purchase of photos, photography services, CHOW TAI FOOK jewelries, LinaBell single product, co-branded merchandise (e.g. GODIVA items, LEGO® items, FUJIFILM items, Starbucks® items, Disney watches by Citizen and ZOFF Eyewear), non-Disney/ convenience items (e.g. drugs), media products, Magical Goodie Bags, online merchandise, spending at Bibbidi Bobbidi Boutique and other selected items which HKITP may from time to time specify.
5. Voucher cannot be refunded, exchanged, redeemed for cash or used as a cash equivalent, and may not be used in conjunction with any other discount or promotional offer.
6. Voucher may not be transferred, refunded, exchanged, redeemed for cash or used as a cash equivalent, no change will be given for any spending under the face value of Voucher.
7. These terms and conditions are subject to the interpretation of HKITP which shall be final and conclusive.
8. In the event of disputes, HKITP reserves the right to make final judgment on the dispute and otherwise in respect of this offer.
9. HKITP reserves the right to amend or supplement the terms and conditions applicable to the offers or to terminate or suspend the availability of any offer at any time without any prior notice.
10. In the event of any conflict or inconsistency between the English and the Chinese version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.